
Skarnes videregående skole må bestå! 
 
Vi trenger skolen vår, det er viktig for bygda, både Sør og Nord-odal kommune. Mange kan 
få fryktelig lang reiseveg hvis de må til Kongsvinger. For eksempel fra Bruvoll tar det ca 1,5 
time med buss en vei, det blir 3 timer reising hver dag. Mange unge vil heller ikke ut av 
bygda for å gå på skole, ikke alle liker å måtte gå på en kjempestor skole (som sentrum på 
Kongsvinger hvis de skal bygge ut enda mere).  
 
Skarnes videregående har et godt elev og læremiljø. Den er dysleksivennlig, har miljøfyrtårn. 
Svært få dropper ut av skolen der, da elevene får meget god oppfølging av lærerne og de 
ansatte.  
 
For noen år siden ble skolen pusset opp for over 80 millioner kroner. Hvis allt flyttes til 
sentrum på Kongsvinger må de bygge ut og koste på enorme summer. Ikke tror jeg de har 
plass til en bygg og anleggslinje der heller, da den krever mye plass. Bygg og anlegg er 
viktig for bedrifter i nærområdet da de tar inn mange lærlinger. Sør odal har heller ingen 
nedgang i befolkningen, så for meg blir det helt feil å legge ned skolen. Det er enskole med 
mange varierte linjer. Hva med å flytte noen av studiespes. plassene til Skarnes? Eller Tip? 
 
Jeg håper virkelig at skolen får bestå! Det er ikke løsning å legge ned skoler, hvis vi vil ha 
ungdommen til å ta utdannelse. Det viser seg at mange velger de tilbudene som er 
nærmest. 
 
Med vennlig hilsen  
Camilla Sommerin 
Sør-odal Frp 


